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Z A P I S N I K 

s 218. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 29. studenoga 2019. godine u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio 

Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 

čitaonice Delnice, Karmela Rački, direktorica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Tihomir Pavlić, zamjenik zapovjednika JVP Delnice, Goran 

Štimac, GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, 

tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Ivica Knežević, Iva Žagar, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran 

Štimac, Dražen Rački umjesto kojeg sjednici prisustvuje Tihomir Pavlić. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Završetak Proračuna 2020.-2022. u smislu popratnih dokumenata. 

- Rad na izmjenama i dopunama Proračuna za 2019. godinu. 

- Sastanak s Komunalcem vezano za financiranje švicarske darovnice 

- „Medo Štedo“ je dovezen iz Zagreba. 

- Pripreme za godišnji izračun poreza. 

- Obnavljanje ugovora s FINOM. 

- Ugovori za Besejdu i DAB. 

- Ažuriranje registra ugovora. 

- Dolazi kontrola Fonda za zaštitu okoliša za reciklažno dvorište. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Poslovi s korisnicima, Pričaonica priča, Kreativna radionica i radijska emisija. 

- Nabavili smo sve nove knjige, uveli ih, pišemo izvješće. 

- Obrađuje se engleska književnost. 

- Pripreme za radionicu za DAB. 

- Promocija knjige u Radničkom domu, danas. 

- Pripreme za blagdansko ukrašavanje izloga Knjižnice. 

- Natječaj Processus montanus. 

- S učenicima OŠ pripremaju se aktivnosti. 

- Plaćanje računa, ažuriranje web i facebook stranice. 

 

PETAR HRG 

- Završne pripreme za Delničku adventsku bajku. 

- Komunikacija s gospodinom Obrenovićem po pitanju Interpretacijskog centra. 

- Poslani su zahtjevi prema TZ Kvarnera za odobrena sredstva. 

 

KARMELA RAČKI 

- Sudjelovanje na okruglom stolu u Driveniku te očitovanje prema ministarstvu vezano uz 

nestručne osobe koje se zapošljavaju u vrtićima. 



- Dobiven je dopis resornog ministarstva vezano uz pripravnike koji su diplomirali, da im se kod 

zamjene daje prednost kako bi izrealizirali potrebne sate za izlazak na stručni ispit. 

- Na naš poziv održan je individualni sastanak s roditeljem vezano uz upućivanje u daljnju 

opservaciju djeteta. 

- Stigli su mobilni uređaji za sve skupine, komunikacija će biti kvalitetnija. 

- Nastup na DAB u subotu, radionica u nedjelju, uvježbava se nastup. 

- Zamjenica gradonačelnika navodi da će se Aneks Kolektivnom ugovoru potpisati idući tjedan. 

 

TIHOMIR PAVLIĆ 

- Intervencija na zgradi Erste banke, otkinuo se komad lima, skinuli smo ga i osigurali ploče. 

- Kondicijske vježbe. 

- Dolazak hidraulike. 

- U Zapovjedništvu PGŽ prezentiran je Program aktivnosti za narednu godinu. Postoji mogućnost 

da nam doniraju dvije motorole. 

- Došla je prikolica za prijevoz konja za potrebe DAB. 

- Osiguranje vatrometa za potrebe TZ. 

- Kompletna oprema će se testirati i pregledati. 

  

GORAN ŠTIMAC 

- Na klizalištu je sve spremno, stižu serviseri za rashladne uređaje, ide se u izradu leda, otvorenje 

je 6. 12. 2019. godine. 

- Kroz vikend se održava državno prvenstvo u kuglani, osigurano je čišćenje i dežurstvo. 

- Skup šumarija Gorskog kotara koji su pod Upravom šuma Delnice. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Rad na prekršajnim nalozima vezano uz naplatu parkiranja. 

- Odvezen je azbestni otpad od strane Metisa. 

- Radovi na Knjižnici se odvijaju. 

- Radovi na cestama, sanacija kolnika u Sedalcima, sanacija ceste za Podgoru. U Sedalcima je 

napravljen uviđaj na terenu s HEP-om zbog potrebe izmicanja njihovog stupa. 

- Odluka o komunalnom otpadu mora ići na javno savjetovanje no, uz silne molbe, od Komunalca 

opet nismo dobili cijenu minimalne javne usluge. 

- Za sanaciju odlagališta napravljeno je i poslano izvješće prema Fondu jer imamo ugovor o 

sufinanciranju projektne dokumentacije. Rok za prijavu na natječaj za sanaciju odlagališta je 

kraj iduće godine. Preduvjet da se javimo je da se postojeće odlagalište zatvori, a preduvjet za 

zatvaranje je izgradnja pretovarne stanice. Pretovarna stanica se gradi, dinamika je loša te u 

pitanje dolazi rok dovršetka koji je u ožujku 2020. godine. Moguće je da će se druge JLS javiti 

na te natječaje, sredstva će se rasporediti i mi ćemo ostati bez sredstava. Radi se o investiciji 

Komunalca.  

- Od lipnja ove godine molimo da se krene s izradom projektne dokumentacije za sortirnicu za 

Sović Laz. Rok za prijavu financiranja je lipanj iduće godine, a još nemamo niti projekt. Kada 

se on napravi ishođuje se građevinska dozvola ali i još nekoliko dokumenata od strane 

Ministarstva zaštite okoliša, što sve skupa traje.   

- Napravljena je prezentacija jednog ponuđača vezano uz GIS program. S obzirom na cijene 

nastavit ćemo koristiti sustav koji sada imamo. 

- Dogovor s projektantom oko projekta rješavanja oborinskih voda s Japlenškog vrha. Projektni 

zadatak je napravljen kao i postupak jednostavne nabave, do utorka imaju rok za dostavu 

ponuda, onda ćemo vidjeti što dalje. 

- Dato je mišljenje na županijski linijski prijevoz. 

- Rad na dokumentaciji za najam sale u Crnom Lugu za novu godinu. 

- Izrađena je nabava za sanaciju sanitarnog čvora u kafiću „Zrinski“. 

- Kontrola računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.. 

- Priprema Plana upravljanja imovinom. 

- Radi se na rješenjima za legalizaciju i komunalni doprinos. 

- Radilo se na rebalansu Proračuna i na ovrhama komunalne naknade. 



- Prometno redarstvo 

- Radi se na pripremi troškovnika za javnu nabavu vezano za izgradnju oborinske odvodnje u 

Lučicama i uređenje trotoara u Lučicama, a sve vezano uz „Švicarce“. 

- Sa ŽUC-om se iskomuniciralo da će izraditi projektnu dokumentaciju njihove ceste – od 

državne do Lučica, u svrhu izgradnje trotoara do samih Lučica.  

- Izvršena je komunikacija s Infoprojektom vezano uz naplatu vodne naknade. 

- Izvršen je upis imovine Reciklažnog dvorišta, danas imamo kontrolu Fonda za zaštitu okoliša. 

- Tužba Upravnom sudu vezano za ovrhu komunalne naknade za V2 za MORH i Ministarstvo 

državne imovine. 

- Ovjera računa vezano za održavanje cesta. 

- Rad na održavanju javne rasvjete, popis javne rasvjete. 
- Ormarić za struju kraj sjenice u Parku uporno se ruši. Varijanta je da ga ukopamo u zemlju ali 

je trošak 50.000 kuna. 
- Rad na programima za održavanje i gradnju komunalne infrastrukture za 2020. godinu i rebalans 

tih programa. 
- Rad na izvješću po osnovi Strategije razvoja Grada za 2019. godinu. 
- Izdavanje rješenja za najam javne površine za izbore. 
- Obnovljen je ugovor o zakupu prostora kojeg koriste Hrvatske vode. 
- Informacija vezano uz Komunalac i „Švicarce“. Naime, održan je sastanak, mi imamo obvezu 

sufinanciranja 10 % iznosa radova vezanih uz „Švicarce“ što iznosi oko 8 milijuna kuna. Iz 

Ministarstva financija dobili smo informaciju da se ne možemo zadužiti niti dignuti kredit za 

nešto što nije naša imovina.  Imamo i informaciju da će se taj članak brisati ali do tada treba 

prevladati financijske poteškoće te je prijedlog Komunalca da se ide u uvođenje naknade za 

razvoj.  

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Dogovor oko rješavanja vlasništva na zemljištu u Crnom Lugu za kojeg smo dobili zahtjev za 

otkup. 
- S obzirom na to da još nemamo procjenu zemljišta po zonama, zatražena je pojedinačna 

procjena za svako zemljište za koje postoji interes za otkup kako bi što prije išli u prodaju. 
- Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra predana je na provedbu. 
- Dobili smo obavijest o promjeni članstva u političkoj stranci jednog gradskog vijećnika što smo 

proslijedili u Ured državne uprave koji vode evidenciju sastava Gradskog vijeća radi daljnjeg 

postupanja. Datumski se radi o promjeni iz 7. mjeseca ove godine. 
- Rješavanje vlasništva na zemljištu u Lučicama, Radnička 2 i 4. Dobivena je dokumentacija iz 

Gruntovnice, poslana odvjetniku i izvršena konzultacija. Potrebno je vidjeti da li se radi o krivoj 

i nepotpunoj provedbi ili moramo ići u tužbu. 
- Izrađen je zaključak Komisije i rješenje gradonačelnika po žalbi na rang listu stipendista. 
- Ugovori za stipendije potpisat će se idući tjedan. 
- Sastavljen je aneks ugovora za javne potrebe temeljem zahtjeva Prirodoslovnog muzeja za 

prenamjenu sredstava. 
- Jedna osoba na javnim radovima dala je otkaz, odjavljena je, dokumentacija je dostavljena 

HZZZ na daljnju provedbu. 
- Rješavanje zahtjeva za pravo na pristup informacijama te rad na odluci o troškovima kada se 

traži pravo na pristup informacijama. 
- Povjerenstvo za prirodne nepogode – izrađen je radni materijal za Gradsko vijeće. 
- Zaštita od požara – kontakt s izrađivačima, suglasnost na izrađeni materijal je u fazi izdavanja 

kod Inspekcije zaštite od požara, nadamo se da će doći do kraja tjedna. 
- Sjednica Gradskog vijeća održat će se 17. 12. 2019. godine s početkom u 17 sati. 
 

Dovršeno u 8,35 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika     Zamjenica gradonačelnika 

Klaudija Kumpar     Katarina Mihelčić, dipl.ing.agr. 


